
Obec Koberovy, Koberovy 102, 468 22 Železný Brod 

 

ZÁPIS 
z 3. zasedání Zastupitelstva obce Koberovy 

konaného dne 19. 2. 2019 

 

Místo:   Zasedací místnost při OÚ Koberovy 

Přítomni: Jindřich Kvapil, Petr Bína, Roman Brunclík, Jaroslav Cvrček, Jan Holub, Karel Kořínek, Tomáš 
Mašek, Bohumil Paldus, Jiří Plíhal, Ing. Lukáš Rutkovský 

Omluveni:       Staša Kobrlová    

 

 

Zahájení a schválení programu  
Pan starosta zahájil dnešní zasedání v 19:00 hodin a konstatoval, že zastupitelstvo se sešlo 
v usnášeníschopném počtu.  
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu pan starosta určil pana Ing. Lukáše Rutkovského a pana Jana Holuba. 

Zapisovatelkou ustanovil paní Bc. Moniku Sládkovou. 
 

Pan starosta seznámil zastupitele s programem zasedání a vyzval k hlasování o tomto programu. 

 

 

PROGRAM:  

1. Kontrola usnesení č. 2 

2. Zpráva o výsledku inventarizace 

3. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Koberovy na rok 2019 

4. Návrh rozpočtu Obec Koberovy na rok 2019 

5. Rozpočtové opatření č. 0 

6. Pronájem buňky Besedice 

7. Turistické autobusy – darovací smlouva 

8. Delegování na valnou hromadu SVS a.s. 

9. Smlouva o přenesení výkonu působnosti v oblasti přestupků 

10. Program rozvoje obce 

11. POV LK – schválení podání žádosti 

12. Nabídka zhodnocení finančních prostředků 

13. Různé  

Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

1/ Kontrola usnesení 
Zastupitelstvo obce zkontrolovalo usnesení č. 2 ze dne 11. 12. 2018 tak, že jeho jednotlivé body pan starosta 
přečetl. Zároveň pan starosta podal informaci o plnění jednotlivých bodů minulého usnesení.  
 

Nikdo ze zastupitelů nevznesl námitku proti znění minulého zápisu, čímž bylo jeho znění schváleno.  

 

 



2/ Zpráva o výsledu inventarizace 

Zastupitelé projednali a schválili zprávu o výsledku inventarizace. Celé znění zprávy o výsledku inventarizace 
bylo zastupitelům zasláno v podkladových materiálech pro jednání.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

3/ Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Koberovy na rok 2019 

Na základě návrhu rozpočtu Základní školy Koberovy na rok 2019 zastupitelé projednali a schválili rozpočet 
uvedené organizace na rok 2019. 
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

Na základě návrhu rozpočtu Mateřské školy Koberovy na rok 2019 zastupitelé projednali a schválili rozpočet 
uvedené organizace na rok 2019. 
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

4/ Návrh rozpočtu Obec Koberovy na rok 2019 

Pan starosta přítomné seznámil s návrhem rozpočtu obce na rok 2019. Výdaje na plánované akce v roce 2019 

nejsou v návrhu součástí jednotlivých paragrafů. Zastupitelé byli s plánovanými akcemi podrobně 
seznámeni. Pan starosta navrhl doplnit návrh rozpočtu o příjmovou položku na dotaci od ÚP (pracovníci 
obce). Pan Mašek v souvislosti s rozpočtem navrhl zvážit využití plochy asfaltového hřiště vedle KD pro jiné 
sportovní účely (např. pro ZŠ), později k tomu pan Brunclík doplnil návrh na „oprášení“ projektové 
dokumentace víceúčelové sportovní haly.  
Pan Cvrček do výdajové části rozpočtu navrhl navýšit dotace NNO – dotace pro Sokol Koberovy celkem 

80.000,- Kč, konkrétně pro florbalový oddíl, který i označil za nejvíce fungující a reprezentující  naši obec.  

Po navržených změnách schválili zastupitelé rozpočet obce na rok 2019 v celkové výši příjmů 19,760.000,- Kč 
a v celkové výši výdajů 19,240.000,- Kč.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

5/ Rozpočtové opatření č. 0 

Zastupitelé projednali a schválili Předběžné rozpočtové opatření č. 0 bez určení konkrétní výše. Jedná se 
o operace, které vzniknou v období od 19. 2. 2019 do 31. 12. 2019 pro určené rozpočtové změny.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

6/ Pronájem buňky Besedice 

Na základě zveřejnění záměru č. 1/2019 na ÚD Obce Koberovy byla doručena žádost pana  
o pronájem buňky v Besedicích. Pan , který byl na zasedání přítomen jako host, upřesnil, že buňku by 
přes letní sezónu využíval pro prodej zmrzliny. Buňka by byla pronajata vždy na měsíce duben – září, 
v zimních měsících by sloužila pro uskladnění materiálu obce. Pan  ve své žádost navrhl cenu pronájmu 
2.000,- Kč za měsíc a závazek udržování čistoty na dětském hřišti a v jeho blízkém okolí. Zastupitelé schválili 
pronájem buňky v Besedicích panu  dle návrhu. Smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou 
s výpovědní lhůtou 3 měsíce a bude obsahovat inflační doložku.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

7/ Turistické autobusy – darovací smlouva 

Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo uzavření darovací smlouvy s Mikroregionem Český ráj na rok 2019 
na pokrytí nákladů a zajištění provozu cyklobusů. Finanční dar ve výši 8.000,- Kč se odvíjí od počtu obyvatel 
v obci. 

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 



 

8/ Delegování na valnou hromadu SVS a.s. 
Zastupitelé projednali a schválili delegování pana Jindřicha Kvapila na všechny valné hromady Severočeské 
vodárenské společnosti a.s. na období od 20. 2. 2019 do 30. 11. 2022. Delegovaný je oprávněn v uvedeném 
období jménem Obce Koberovy vykonávat všechna akcionářská práva na všech valných hromadách výše 
uvedené společnosti. Zastupitelé diskutovali o cenách vodného a stočného.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

9/ Smlouva o přenesení výkonu působnosti v oblasti přestupků  
Zastupitelstvo Obce Koberovy projednalo a schválilo uzavření smlouvy o přeneseném výkonu působnosti 
na úseku přestupků s městem Železný Brod do konce roku 2022 s poplatkem 1.000,- Kč za jedno řízení. 
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

10/ Program rozvoje obce 

V rámci projektu Podpora obnovy venkova pomocí zavedení strategického řízení byl zpracován dokument 
„Program rozvoje obce Koberovy na období 2018 – 2023“. Občané obce měli možnost se k rozvoji obce 

vyjádřit formou dotazníkového šetření. Schválením tohoto dokumentu je podmíněna řada dotačních titulů.  
Důvodovou zprávu obdrželi zastupitelé v podkladových materiálech pro jednání. Zastupitelstvo obce 
projednalo a schválilo Program rozvoje obce Koberovy na období 2018 – 2023.  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

11/ POV LK – schválení podání žádosti 
Pan starosta seznámil zastupitele s dotačním Programem obnovy venkova a hodnotícími kritérii pro uznání 
dotace. Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo podání žádosti o dotaci na výměnu světel VO – snížení 
energetické náročnosti II. etapa.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

12/ Nabídka zhodnocení finančních prostředků 

Zastupitelstvo obce bylo panem starostou seznámeno s nabídkou vložení peněz do investičního fondu 
spravovaného Investiční skupinou DRFG. Jako host zasedání byl přítomen pan  (jednatel Clear 

Investment s.r.o.), který zastupitelům zodpověděl dotazy týkající se nabídky. Zastupitelstvo obce projednalo 

nabídku a schválilo předání nabídky finančnímu výboru, který po svém jednání vydá doporučení.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

Podklady ke všem těmto bodům zastupitelé obdrželi v příloze pozvánky na zasedání zastupitelstva, zaslané 
elektronickou poštou.  
 

 

13/ Různé 

 

 OÚ Koberovy navštívil pan , jednatel firmy Sociální centrum Vrát s.r.o. Pan starosta 

zastupitele a hosty informoval o záměru stavby sociálního domu na Vrátě, který bude realizován. 
Na jaře 2019 začnou demoliční práce na staré budově. Realizace by měla proběhnout do konce roku 
2021 podle původního projektu (včetně autobusové zastávky a prodejny potravin). 

 

 Pan starosta informoval o svém jednání na Ministerstvu životního prostředí ohledně zásob vápence 
na katastru obce Koberovy. Z jednání vyplynulo, že Správa CHKO Český ráj požádá o odpis zásob 
vápence na bloku 1 a 2, které leží na území CHKO. O vyjmutí zásob, které v katastru obce neleží 



v CHKO, může požádat Krajský úřad Libereckého kraje. Veškeré kroky se koordinují s Městem Železný 
Brod na jehož katastru se nachází jeden blok zásob. 

 

 Zastupitelé projednali možnost DSO Mikroregionu Podkozákovsko požádat o dotaci z Programu 

obnovy venkova. Jedná se o dotaci na komunální techniku a zastupitelé se shodli, že Obec Koberovy 
zažádá o dotaci na koupi menšího traktůrku.  
 

 Myslivecký spolek Klokočské skály – žádost o dar 

Na OÚ Koberovy byla doručena žádost Mysliveckého spolku Klokočské skály o poskytnutí finančního 
daru na vybudování a údržbu pachových ohradníků a na spolkovou činnost na práci s dětmi. 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo poskytnutí finančního daru Mysliveckému spolku 
Klokočské skály ve výši 2.000,- Kč a pověřuje starostu k podpisu darovací smlouvy.  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 Pan starosta zastupitele informoval o plánovaných opravách krajských komunikací, které započnou 
na jaře 2019. Zastupitelé projednali s tím související plánovanou výstavbu chodníku (od Rutkovských 
k lípě) s tím, že by bylo vhodné domluvit osazení obrubníků již při opravě silnice.  

 

 Žádost o prodej majetku  
Pan starosta zastupitele seznámil s žádostí pana  o prodej obecního pozemku p.p.č. 3029, 

k.ú. Vrát o výměře 1.657 m2. Pan  vlastní sousední pozemky a uvedený pozemek má 
v dlouhodobém pronájmu. Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo zveřejnění záměru prodeje 
p.p.č. 3029, k.ú. Vrát o výměře 1.657 m2. Záměr prodeje bude zveřejněn na úřední desce obce.  
 

Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 Pan starosta zastupitele informoval o místním šetření provedeném na komunikaci na Hamštejně. 
U komunikace není příkop, kudy by mohla odtékat voda z přetékajících studní a tajícího sněhu a 
na komunikaci se tvoří v zimním období ledová plocha. Bude svoláno jednání s majiteli pozemků 
přiléhajících k této komunikaci. 

 

 Zastupitelé diskutovali o vhodných lokalitách, kde by bylo třeba vybudovat chodníky.  
 

Pan starosta dnešní zasedání ukončil v 20:50 hodin. 

 

        

Ing. Lukáš Rutkovský         Jindřich Kvapil 

1. ověřovatel          starosta obce 

 

 

Jan Holub 

2. ověřovatel 


